
Rada Miejska Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr XCII/2022 

XCII Sesja w dniu 8 listopada 2022 Obrady rozpoczęto 8 listopada 2022 o godz. 14:30, 

 a zakończono o godz. 16:44 tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk 

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miasta na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2022, poz.559 z późn.zm.) oraz art. 15 zzx 

ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw ( Dz. U. 2020 

poz. 568 z późn. zm) otworzyła XCII Nadzwyczajną Sesję Rady Miasta. 

 

Obecność potwierdziło 15 radnych, zatem Przewodnicząca oznajmiła, że obrady  

są prawomocne. 

Lista obecności z programu eSesja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

Radna Anna Wysocka zgłosiła wniosek o poszerzenie porządku obrad o punkt 

,, Interpelacje, zapytania i wnioski’’ 

  

Burmistrz Miasta nie wyraziła zgody. 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  



za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty 

oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

dla właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym. 

5. Zakończenie. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok. 

Skarbnik Miasta przedstawiła zmiany w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok. 

Główna Księgowa Spółki Partner przedstawiła sytuację spółki. 

 

Radna Elżbieta Ostrowska zadała pytanie w temacie podania do sądu gminy Lędziny oraz 

pozostałych podmiotów. Główna Księgowa Spółki Partner wolała aby Prezes Spółki zajął 

stanowisko w tej sprawie. 

 

Rady Łukasz Kuczek złożył wnioski do uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta 

Lędziny na 2022 rok. 

 

W dyskusji wzięli udział Radny Tadeusz Ingram, Radny Karol Kolny, Główna Księgowa 

Spółki Partner, Burmistrz Miasta  w temacie zwiększenia udziałów do Spółki Partner 

 na zakup akcji, zakupie pieca dla budynku MOKu, uszczuplenia budżetu spółki Partner, 

wniosku taryfowego. 

Rozpoczęcie punktu 12:50, zakończenie punktu 40:20  

 

W dyskusji wzięli udział Główna Księgowa Spółki Partner, Rady Łukasz Kuczek, Skarbnik 

Miasta, Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz, Burmistrz Miasta w temacie 

korzystniejszego rozwiązania dla spółki Partner, zwiększenia udziałów do Spółki Partner 

 na zakup akcji, programu wyborczego Burmistrz Miasta, wymiany pieca budynku MOK, 

Rozpoczęcie punktu 12:50, zakończenie punktu 56:25  

 

Radny Tomasz Kostyra przedstawił swoją opinię odnośnie wymiany pieca oraz wypowiedział 

się w temacie zapłaty za wodę do Partnera, sezonu grzewczego. Radny Karol Kolny zadał 

pytanie skierowane do Pana Mecenasa dotyczące podstawy prawnej którą kierował się urząd 

nie podpisując umowy na deszczówkę z Spółką Partner. 

 

Radny Tomasz Kostyra zadał pytanie w temacie umowy cywilno-prawnej na odprowadzenie 

wód opadowych i roztopowych oraz koszcie dla gminy. Wywiązała się dyskusja w której 

wzięła udział Główna Księgowa spółki Partner, Skarbnik Miasta Lędziny oraz Pracownik 

obsługi Prawnej. 

Rozpoczęcie punktu56:26, zakończenie punktu 1:10:41 

 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz nawiązał do wypowiedzi Burmistrz Miasta Lędziny 

w temacie powołania domu dziennego pobytu seniora, utworzenia zakładu opieki 

pielęgnacyjnej. 

 

Rady Tadeusz Ingram wypowiedział się w temacie planowanych inwestycji w budżecie. 

Radna Anna Wysocka ustosunkowała się do wypowiedzi radnego oraz zadała pytanie 

do Głównej Księgowej spółki Partner o temacie płatności podatku w gminie przez spółkę. 

 



Wywiązała się dyskusja pomiędzy Główną Księgową spółki Partner a Przewodniczącą Rady 

Miasta w temacie stawek podatku dla mieszkańców za ścieki. 

Rozpoczęcie punktu 1:10:42, zakończenie punktu 1:19:35 

 

W dyskusji wzięli udział Radna Anna Wysocka, Skarbnik Miasta, Burmistrz Miasta, Radny 

Paweł Wanot w temacie autopoprawek oraz wniosków, zakupu pieca dla budynku MOK, 

zminimalizowania wydatków bieżących, zrobienia nakładki oraz odwodnienia na ulicę 

Spacerową, dokapitalizowanie Spółki Partner.  

 

Radny Bogusław Dzierżak uczestniczył w XCII Sesji Rady Miasta zdalnie i poprzez 

zakłócenia internetowe został niezrozumiany przez Radę Miasta. Przewodnicząca Rady 

Miasta Maria Głos przekazała Radnemu że jest słaby słyszalny i zaproponowały powtórne 

zgłoszenie do dyskusji.  

Rozpoczęcie punktu 1:19:36, zakończenie punktu 1:36:09 

 

Przewodnicząca Rady Miasta wróciła do pytania Radnego Karola Kolnego dotyczące 

podstawy prawnej którą kierował się urząd nie podpisując umowy na deszczówkę z Spółką 

Partner. Mecenas Wojciech Berendowicz odniósł się do pytania radnego. 

Rozpoczęcie punktu 1:36:10, zakończenie punktu 1:41:30 

 

Radny Bogusław Dzierżak wypowiedział się w temacie składki do metropolii na komunikację 

transportową, dokapitalizowania spółki Partner, modernizacja kotłowni budynku MOK. 

Rozpoczęcie punktu 1:41:30, zakończenie punktu 1:45:52 

  

W dyskusji wzięli udział Radny Edward Urbańczyk , Radny Bogusław Noras, Radna 

Bogumiła Stolecka, Dyrektor MOKu Joahim Krzyk  w temacie niedoszacowanych inwestycji, 

zabezpieczenie pieniędzy dla spółki Partner na rok 2023, podpięcia do sieci ciepłowniczej 

z kopalni budynek MOKu, sprzętu nagłośnieniowego. 

 

Przewodnicząc Maria Głos zadała pytanie skierowane do Dyrektora MOKu w temacie 

prowadzenia zajęć gdyby piec przestał działać. 

 

Przewodnicząca ogłosiła 10 minut przerwy. 

 

Rozpoczęcie punktu 1:45:52, zakończenie punktu 1:58:37 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie następujące wnioski. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Radnego Łukasza Kuczka o treści: by po stronie dochodów i wydatków wykreślić 

zmianę dotyczącą 614 546,00 zł na metropolię .  

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (2)Łukasz Kuczek, Anna Wysocka 

PRZECIW (10)Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz 

Kostyra, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł 

Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Maria Głos 

BRAK GŁOSU (2)Elżbieta Ostrowska, Sebastian Zimnal 



Głosowano wniosek w sprawie: 

 Wniosek Radnego Łukasza Kuczka o treści: by po stronie dochodów i wydatków wykreślić 

zmianę dotyczącą dokapitalizowania spółki Partner .  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (9) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon 

Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (6)Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Elżbieta Ostrowska, 

Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 Wniosek Radnego Łukasza Kuczka o treści: by po stronie dochodów i wydatków wykreślić 

zmianę dotyczącą modernizacji kotłowni w budynku MOK .  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (9) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon 

Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (6) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Elżbieta Ostrowska, 

Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok wraz 

 z pozytywnie przegłosowanymi wnioskami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Tadeusz Ingram 

BRAK GŁOSU (1) Bogumiła Stolecka 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta Lędziny 

z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz ustalenia 

ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami jednorodzinnymi kompostujących bioodpady 

stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 

 

Skarbnik Miasta przedstawia informację o konsultacjach związanych z uchwałą. 

Burmistrz Miasta przypomniała że Skarbnik Miasta poinformowała radych o przygotowaniu 

budżetu oraz że nie na wszystkie wydatki bieżące wystarczy.  

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

 



 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta Lędziny z dnia 

27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne 

 w kompostowniku przydomowym.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (4)Tadeusz Ingram, Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (7)Maria Głos, Hubert Handy, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)Bogusław Dzierżak, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Bogumiła 

Stolecka 

 

Uchwała nie została podjęta przez Radę Miasta. 

 

5. Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zakończyła o godzinie 16:44 obrady  

XCII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta słowami: 

„Zamykam obrady XCII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta VIII Kadencji” 

 

 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=CH6M10Flxtk  

 

  

Przewodnicząca Rady Miasta Lędziny 

Maria Głos   

  

 

 

 

 

Przygotował(a): Katarzyna Gąsiorczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=CH6M10Flxtk

